
Zápis z 9. jednání Komise Mládeže 2023-2027 

Dne 7.8. 2024 od 20:00 Online MS Teams  

Přítomni: Přikryl Petr, Jana Košťálová, Petr Bříza, Michal Lojka,  

 Omluveni: Ondra Bobek, Dan Audy, jan štěpánek 

Hosté: Štěpán Novotný, Jakub Halouzka 

 

1. KM se zabývala postupem inventury majetku ČSJ v oblasti LT Optimist k tomu  KM připravuje 

předání první skupiny zapůjčených lodí klubům. 

 

2. V roce 2024 končí 5 leté období zápůjček lodí FarEast, které byly půjčeny do klubů od 
sezóny 2020. 
1/ KM předložila seznam lodí, u kterých kluby splnily podmínky užívání (v příloze) a VV 
CSJ bere na vědomí, že tyto kluby mohou, v souladu s článkem 5.7 Smlouvy o výpůjčce, 
požádat o uplatnění opčního práva na odkup lodě do jejich majetku za částku 5.000 Kč.    
2/ KM předložila seznam lodí, u kterých kluby nesplnily podmínky užívání (v příloze). VV 
CSJ rozhodl o zaslání výzvy těmto klubům k vrácení lodí zpět do skladu ČSJ. 
3/ KM navrhuje v  případě, že si klub bude chtít loď následně odkoupit, bude podmínkou 
doložit jméno aktivního závodníka registrovaného v ČSJ, který bude loď v následujících 
sezónách používat při závodech. Prodejní cena bude u jednotlivých lodí stanovena takto: 
5000 Kč + 4000Kč za každý rok, kdy klub nedoložil splnění bodu 5.8 Smlouvy o výpůjčce, 
tedy účast lodě na MČR nebo závodě koeficientu 8iz.  
Klubům bude odeslána výzva k uplatnění opčního práva, resp. vrácení lodě do skladu 
ČSJ. 
 
 

3. Trenér SPS Optimist Jakub Halouzka předložil návrh: 

 
 Jmenovité složení výpravy na mistrovství světa 2024 v LT Optimist 

 

Závodníci: Liliana Dymáková, Tomáš Grodl, Anna Skořepová, Emily Lejhancová, 

Hynek Zákoucký 

 

Trenér: Jakub Halouzka 

 

Team leader: Jiří Dymák 

 

Předložený návrh byl jednomyslně přítomnými členy KM schválen a bude předložen na příštím jednání 

VV ČSJ 

V souvislosti s financováním MS a ME LT Optmist KM navrhujeme vyplatit zbývající část budgetu pro 

závodníky SPS Optimist ve výši 195000,- a rozdělt je rovný dílen mezi obě akce .To znamená 97500,- 

pro účastníky ME a 97500,- pro účastníky MS. Konečné rozdělení mezi jednotlivé účastníky  proběhne 

na základě výpočtu trenéra SPS Jakuba Halouzky a hodnotícího modelu tak jak v minulých letech. 

 



4. KM navrhuje vyplacení příspěvku 4444,- pro členy SPS A Optimist který jim náleží ze 

sponzorského daru 40000,- od spolčenosti YachtNet .Tímto ČSJ za tento dar děkuje a věříme 

v budoucí spolupráci. 

 

 

5. KM se zabývala žádostí M. Dokoupilové o zařazení dcery Beaty Dokoupilové  do SCM A ILCA 

na základě dosažených výsledků. Objasnění situace se ujal trenér SCM ILCA Štěpán Novotný. 

KM hlasováním přítomných jednomyslně souhlasí se zařazením do SCM A ILCA pro rok 2024 

vzhledem k napjatému rozpočtu ČSJ bez finanční podpory. 

 

6. V naléhavý záležitostech byla projednána záležitost nehotového výpočtu rozdělení podpory ALT 

a podpory klubů. Pokud se nepodaří zrealizovat výpočty dle současného systému do 

30.8.2024.bude následně použit zjednodušený model na základě účasti  na pohárových 

soutěžích. 

 

7. Příští jednání KM bude prezenčně u příležitosti MČR v Pavlově dne 30.8.2024. 

Úkol pro všechny členy KM je připravit si podklady pro jednání o úpravách směrnice C22 a 

směrnic související v působností této komise. 

 

 

  

Diskuse probíhala průběžně k projednávaným tématům 

 

Schůze ukončena 21:30 

 

Zapsal:  Petr Přikryl předseda KM 

 

 


